

VISAS IN SWAZILAND

A) All delegates attending the DGCA/4 meeting (8-9 November) and Safety Workshop (10 November) from countries which require *visas coming into Swaziland* will be issued with a visa at a cost on arrival. Delegates are requested to provide SWACAA with the following information:

Name, Surname, Nationality, Passport no, Arrival date and time, Departure date and time and Point of entry.

Should the delegate send a representative, SWACAA would need their registration form and a letter with their company letterhead stating that they are representing a specific country or company.

Visa costs are as follows:

Single entry - E80,00

Multiple entry- E380,00

B) All delegates who require a *transit visa for South Africa*; would have to arrange for that with the nearest South African High Commission or Embassy.

VISAS EN SWAZILAND

A) Tous les participants à la réunion DGAC/4 (8-9 novembre) et à l'atelier sur la sécurité (10 novembre) ressortissants des pays pour lesquels un *visa d'entrée au Swaziland* est exigé, recevront leur visa à l'arrivée, au point d'entrée qu'ils ont spécifié lors de leur inscription. Les participants sont priés de fournir d'avance à la SWACAA les informations suivantes:

Nom, nom de famille, nationalité, numéro de passeport, date et l'heure d'arrivée, date et heure de départ, et point d'entrée.

Un délégué représentant son administration, devrait présenter au SWACAA le formulaire d'inscription accompagné d'une lettre sur le papier en-tête de son organisation indiquant qu'il représente un pays spécifique ou une société.

Les frais de visa sont comme suit :

Entrée simple - E80,00

Entrée multiple - E380,00

B) Tous les délégués ayant besoin d'un *visa de transit pour l'Afrique du Sud* ; devront prendre des dispositions pour l'obtenir auprès de l'Haut Commissariat ou l'ambassade de l'Afrique du Sud le plus proche.